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Fontos az árvízvédelem 
  Szepsi.  Fontos az árvízvédelem 
  Szepsi. Az inkubátorház és az ipari park kiépítése mellett a városi önkormányzat tervei között
szerepel a Bódva-folyó vízgazdálkodásának megoldása is Szepsiben és Bodollón. A Bódva
mentének komplex felmérése és megtervezése, melyre a Szlovák Vízgazdálkodási Vállalat
vállalkozott, árvízvédelmi szempontból nem könnyû feladat. A gátrendszer és a város
árvízvédelme mellett a folyó holtágainak revitalizációja is szóba került, beleértve a Bódva
mentének turisztikai és üdülési célokra való kihasználását is. Az analízisek és mérések már az
elmúlt év õszén megkezdõdtek. A tél folyamán a vízügyi problémák megoldásához bajorországi
segítség is érkezett. A bajor kormány a Bódva-völgyi községek számára szándékozik
támogatást nyújtani a turizmus, az árvízvédelem, a vízienergia-kihasználás, a kanalizáció és a
víztisztítás terén, Stósz, Mecenzéf, Felsõ-Mecenzéf, Jászó, Jászómindszent (Poproe), Debrõd
és Szepsi számára. A hét község szabad társulást hozott létre, a következõ lépés pedig egy
megvalósíthatósági tanulmány létrehozása lesz. A Bódva-folyó további sorsának alakulásában
új fordulatot jelent az Ekovizing (Észak-magyarországi Környezetvédelmi és Vízügyi
Igazgatóság) látogatása Szepsiben. Az Ekovizing képviselõi az árvízvédelem területével
foglalkozó pályázatokhoz keresnek partnert, szeretnének egy víztározót építeni a
Felsõ-Bódván. Mivel a Bódva-völgyi Társulás is hasonló projekteken dolgozik, a
kezdeményezések összehangolása mindkét fél céljainak megfelel. Ahogy Zacharia1 István
polgármestertõl megtudtuk, a város önkormányzata a magyarországiak Interreg-pályázatában
csupán támogatóként szerepel, mivel a projekt finanszírozásában nem tud részt venni. (kozs) 
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